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服务理念 ServiceConcept

售前服务 Pre-saleService

售后服务 After-salesService

       无锡马尔利机械科技有限公司，由具有多年冶金设备行业经验
的专业团队创办，集研发、生产、销售为一体，产品经过多年不断
研发改进，深受业内好评。产品主要用于钢管行业，主要产品有管
材内外抛光机、气密压力检测机、焊管内整平机、不锈钢管在线/
离线退火炉、管材平头倒角机等管材加工配套产品设备。

质量方针 QualityPolicy

Wuxi Marley Machinery Technology Co., Ltd.,founded by a professional team with many years of experience 
in metallurgical equipmentindustry,integrates research and development, production and sales. After years o
f continuous research and development and improvement of products, it is well received by the industry..The 
productsare mainly used in the steel pipe industry, the main products are inside.and outside the pipe olishing 
machine, gas tight pressure detection machine, welding pipe leveling machine, stainless steel pipe online/
offlineannealing furnace, pipe flatead chamfering machine and other pipe processing supporting products and
 equipment.














